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God Jul och Gott Nytt År

önskas alla Raketenläsare



Du har väl köpt vår förnämliga supporterlott?

Behöver ni lokal till bröllop, fest eller konferens?

 Storsjögården har plats och porslin för 60 gäster. 
Lokalen är ljus, fräsch och ligger i en härlig miljö i anslutning till Storsjön. 
Det finns fullutrustat kök, omklädningsrum med bastu för damer och herrar, whiteboard, filmduk, projektor, 
TV och blädderblock.

 Kontakta RSK:s kansli. 
Mail: kansliet@rydboholmssk.se 
Tel: 033-29 11 70 

Om du ännu inte köpt någon lott kontakta någon ledare eller 
kansliet.
 
Dragningar sker 1:a onsdagen i månaderna januari-maj samt 
slutdragning onsdagen den 7 juni 2023.

Vinster vid månadsdragning (5 st): 1 st 1 000 kr och 12 x 500 kr. 
Slutdragning (juni): 1:a vinst 6 000 kr, 2:a vinst 5 000 kr, 3:e vinst 
4 000 kr, 4:e vinst 3 000 kr, 5:e vinst 2 000 kr, 6:e vinst 1 000 kr, 
7:e -24:e vinst 500 kr vardera. 

Lottpris: 200 kr. 



Från huvudstyrelsens senaste 
möten lämnas följande infor-
mation:

•	 Viskaforsbygdens dag: 
Genomfördes på ett positivt sätt 
med många besökare. Fotbollen 
hade hoppborg och öppen kiosk 
och innebandyn hamburgerförsälj-
ning. 

•	 Viskafors IF firade 100 år:  
Leif representerade RSK med tal 
och blomstergåva på jubiléumsfes-
ten den 20 augusti på Viskadalens 
Folkhögskola.

•	 Ekonomi: 
Ackumulerat resultat per oktober 
2022 uppgår till -58 046 kr. 

•	 Aktivitetbidrag:  
Den ökade aktiviteten efter pande-
min kan nu utläsas i siffrorna där 
bidragen ökat från våren 2021 med 
30 125 kr.

•	 Arbetsgruppen ungdomars 
påverkansmöjligheter:  
Efter diskussioner beslutas att återta 
arbetet under 2023. 

•	 Sponsorsarbetet: Dagsaktuella 
läget där 27 sponsorer är klara för 

2022 till ett totalbelopp om  
228 000 kr. Fortfarande återstår att 
få besked från 4 st företag.  

•	 Hyresdebiteringen för 
Storsjögården:  
På grund av ökade kostader för 
driften kommer en höjning av 
hyresdebiteringen att genom-
föras från 1 januari 2023. Hur stor 
denna höjning skall bli skall utre-
das. 

•	 Remiss ortsrådet:  
Ortsrådet har efterfrågat synpunk-
ter på Borås Stads remiss om 
utvecklingen av serviceorterna. 
Svar är inlämnat. 

•	 Energioptimering 
Storsjögården:  
Ett första besök har genomförts 
tillsammans med Elektrokyl. 
Förslag på åtgärder är presenterat 
innebärande styrning av ventilatio-
nen med närvarogivare samt konfi-
gurering av golvvärmesystemet för 
nattsänkning.    

•	 Erbjudande från IF Elfsborg om 
klubbesök: 
Besök har skett hos F13. 

•	 Belysning elljusspåret 
Storsjögården:  
OL utreder frågan om reglerna för 
bidraget från Borås stad och vilka 
perioder som det förväntas att det 
skall lysa.  

•	 Erbjudande mentorskap SISU: 
Huvudstyrelsen uppmuntrar intres-
serade ledare att anmäla sig till 
SISU. Programmet är kostnads-
fritt. 

•	 Fasträntekonto:  
Ett belopp om 500 000 kr ompla-
ceras till ett fasträntekonto på löp-
tid ett år. 

•	 Fysisk Aktivitet på Recept 
 (FAR):  

RSK anmäls till lista på kommu-
nens fritidsförvaltning.

•	 Röjning sly Storsjögården:  
OL har påbörjat röjning mellan stu-
gan och sjön. 
 

   Cai Mellstedt
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    Medlemmar som inte vill ha namn och bild publicerade i RSK:s media 
     såsom Raketen och hemsidan samt sociala medier anmodas att meddela             
     detta till kansliet.                                                              
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Vad är det som gör att vi inom idrottsrörelsen aktiverar oss stora delar av 
året vardag som helg, oavsett väderlek och utan ekonomisk kompen-
sation? Var finns belöningen? Det finns säkert forskning på detta som så 
mycket annat. Men det kanske också kan sammanfattas i all sin enkelhet 
med att drivkraften för människan är att känna tillhörighet och göra saker 
tillsammans med andra?

Jag har under den senaste tiden haft anledning att fundera på dessa 
frågor i anslutning till högtidligheterna för Viskafors IF 100 årsjubiléum 
och vårt eget 90-årsfirande. Därför har jag min teori klar. 

Idrottens osjälviska ideal

	 •			Känslan	av	sammanhang	och	gemenskap	när	man	får	tillhöra	
               en grupp
	 •			Känslan	av	att	få	bekräftelse	på	att	man	duger	som	man	är
	 •			Känslan	av	att	ha	en	egen	identitet
	 •			Glädjen	av	att	se	resultat
	 •			Känslan	av	att	bidra	med	det	lilla	för	ett	mycket	större	syfte	i	meningen	att	skapa	ett	gott	liv	i	ett									
               tryggt samhälle

Man pratar ofta om eldsjälar men dessa har ingen betydelse om det i omgivningen inte finns tillräckligt 
många människor som är beredda att satsa delar av sin fritid och personliga engagemang för något som 
upplevs som meningsfullt.

Omvärlden förändras ständigt. Det som varit invant och tryggt avlöses av det nya och oprövade. Så har 
det alltid varit under mänsklighetens historia och så kommer det att förbli. Samtidigt snurrar en livscykel 
ständigt omkring oss som lämnar över stafettpinnen generation efter generation. Barnen föds in i klubben 
och de gamla lämnar oss med minnen som för alltid bär tankarna till RSK som det var då.

Det som förenar oss alla för en fullt tillräcklig belöning är glädjen över att få vara en del av gemenskapen 
under Idrottens osjälviska ideal

Jag önskar alla läsare
God Jul och Gott Nytt år 2023

Leif

Ordföranden har ordet



RSK genomförde till slut en gemensam ledarutbildning
Efter många uppskjutna försök under pandemins härjningar lyckades RSK till slut genomföra den 
gemensamma ledarutbildningen.

Syftet var att stärka ledarnas roll och ge verktyg och skapa trygghet i arbetet med att vägleda barn och 
ungdomar men även att kunna ta diskussioner med föräldrar på ett förtroendegivande sätt.

RSK:s värdegrund går som den blåvita tråden genom vårt gemensamma sätt att se på idrotten i 
perspektivet barn- och ungdomars utveckling.

Tankeställare och inspiration förmedlades av Anders och Emma Svensson samt av John Dohlsten vid två 
olika föreläsningar. Vid det tredje tillfället sammanfattades RSK:s interna arbete och rutiner av Leif, Lena 
och Anita.

Ingen blir naturligtvis fullärd på tre utbildningstillfällen men förhoppningsvis har det väckts en nyfikenhet att 
på olika sätt gå vidare i arbetet med att hitta lösningar för hur vi får våra ungdomar att stanna kvar i RSK 
så länge som möjligt.

            Leif
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Inte samma tryck i höstens tipspromenader!
Hösten 2021 och under våren 2022 såg vi ett ökat intresse för våra tipspromenader. I våras hade vi totalt 
365 deltagare. Tyvärr fortsatte inte den utvecklingen.  
I höst har vi haft totalt 251 deltagare. Hösten 2021 var den siffran 272. En svag början och ännu svagare 
slut men däremellan 40-50. Ja, till och med 60 vid ett tillfälle. Men vi fortsätter framåt!

Efter jul och nyår börjar vi titta mot vårsäsongen. Jag hoppas även då att få hjälp av vårt eminenta nätverk! 
Men också att det blir ännu fler som vandrar runt i spåren! 
Räkna med start under mars månad!

Stort tack till såväl deltagare som arrangörsnätverk! 

God Jul och Gott Nytt År!

Jan-Åke
                 
                                 

5



6

Lördagen den 17 september blev den äntligen av! Den där 90-årsfesten som vi skulle haft 2019. Men så 
kom pandemin och stökade till det även för RSK. 
Men denna lördag stegade drygt 100 RSK:are in på Restaurang Astern i Borås. Kvällen innehöll 
inledningsvis en tipspromenad som satte deltagarna på prov om RSK:s historia. Som lön för mödan att 
klura på frågorna avslutades promenaden med en välkomstskål. 

När vi bänkat oss vid borden drog duon Pelle Larsson 
och kompisen Per-Gunnar i gång med musikunder-
hållningen. Som vanligt full fart när Pelle är på gång!

       

En härlig buffé stod framdukad. Stort beröm till Astern! 
Under intensiva bordssamtal åt vi oss igenom buffén 
men en stund var vi tysta. Då passade Leif på att hålla 
ett jubileumstal där han lyfte fram att RSK:s framgångs-
faktor är och har alltid varit aktiva och engagerade 
ledare samt en stark sammanhållning. Låt oss rida på 
den vågen in i framtiden! 

            Leif delade också ut RSK:s 
            guldmedalj till Eva 
            Mellstedt. Det finns 
            ytterligare 4 guldmedaljörer 
            som kommer få sina 
            medaljer vid ett senare 
            tillfälle. 
      

Äntligen en jubileumsgfest!



Efter buffén spelade Pelle med kompis upp till dans. 
Minglet fortsatte och på andra våning kunde vi få 
kaffe och tårta samtidigt som vi kunde titta på ett 
bildspel om RSK:s 90-åriga historia. Apropå historia 
så får Anette Krii med beröm godkänt. Hon vann 
den inledande tipspromenaden med Eva Mellstedt 
som tvåa och nestorn Gunnar Bylund fick en 
hedrande tredjeplats.

Historia är viktigt men framtiden är viktigare! Nu 
tar vi nya tag!
                Jan-Åke Brorsson
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Nytt från Viskaforsbygdens ortsråd
Först och främst vill vi i Ortsrådet tacka alla utställare, annonsörer, samarbetspartners och besökare som 
var med på Viskaforsbygdens dag. Vilken succé!

8

Modeuppvisning

Ankdragning

Peter Mertala får en uppskattning av Maria för 
att han räddade muralmålningen från klotter 
dagen före invigningen förra året

Uppvisning cheerleading



RSK IB:s hamburgerförsäljning

RSK Fotboll:s hoppborg
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E-sport event

9



Save the date! 2:a lördagen i september - återkommande dag varje år för detta fantastiska spektakel.

•		Vi	anordnade	i	juni	en	samrådsarena	gällande	bostadspolitik,	byggnation	mm	med	inbjudna	politiker			
   och tjänstemän från Borås Stad.
•		Vi	har	lämnat	in	remissvar	till	Borås	Stad	gällande	utvecklingen	av	Viskaforsbygden.
•		Utegym	både	i	Svaneholm	och	Viskafors
•		Promenadstråk	och	grillplats	vid	Viskan,	bakom	SE-vallen	i	Viskafors.
•		Vi	för	dialog	med	Borås	Stad	angående	möjligheten	att	bygga	en	discgolfbana	i	Viskafors
•		Förbättra	busskommunikation	till/från	Seglora	
•		Framöver	kommer	ni	se	ett	nytt	upplägg	på	vår	hemsida	viskafors.net.
   Där blir det samtidigt ett namnbyte till viskafors.se. En plats för information om Ortsrådet och    
   vad som händer i bygden. Det kommer även bli lättare för er medlemmar att lägga ut     
   information om er verksamhet, kommande event m.m. Vi kommer även ta fram rutiner om hur vi ska  
   kommunicera med våra medlemmar och ut mot allmänheten. 
•		Vi	kommer	ta	fram	en	plan	med	förslag	till	utvecklingsinsatser	för	hela	Viskaforsbygden.	Exempelvis			
   bostadsbyggande, gång-och cykelbanor både i Svaneholm och Kinnarumma, övergångsställen i   
   Rydboholm, ny idrottshall m.m.
•		Ortsrådet	har	projektpengar	föreningar	kan	söka.	Vi	diskuterar	nu	med	FMCK	kring		 	 	 	
   projektpengsbidrag till att bygga en mellanbana och med Kinnarumma Hembygdsförening    
   om trafikskylt till Flenstorp. Fler idéer är välkomna!
•		Ortsrådet	har	även	börjat	att	sondera	terrängen	hos	de	politiska	partierna	kring	intresset	att	bygga		 	
   en fast scen i Viskafors.

Har ni frågor eller funderingar på projekt vi kan arbeta tillsammans med så tveka inte 
att höra av er till

                flodhag@gmail.com  eller       mariaerixon82@gmail.com

Framåt tillsammans!

/Styrelsen Viskaforsbygdens Ortsråd

                Instagram: viskaforsbygden   Hemsida: viskafors.net     FB: Viskaforsbygdens ortsråd

Vad har Ortsrådet gjort under 2022?

10



11

OL

Som aktiv, som ledare, förälder, funktionär, arrangör eller åskådare. Och inom alla sorters idrotter. Det 
regnar ju precis lika mycket på fotbollsplanen som i skogen med karta och kompass i näven. 
Så vad kan man säga om årets mörkaste och kallaste träningstid? Det är nog än mer viktigt att vi kommer 
ut nu, helst under de få timmar som det är dagsljus och att vi håller i gång trots att det inte lockar som 
mest. 
Snart kommer nyårslöftena stå som spön i backen för att vi vänt blad till 2023, men de som håller i sina 
goda vanor oavsett årstid, vinner nog i längden. 
Och vem vill inte vara en vinnare? Så håll i och håll ut, om några månader kommer värmen och ljuset 
tillbaka. 

Vi i OL-sektionen vrider kompasshuset mot nästa år och önskar er läsare en God Jul och ett 
Gott Nytt 2023! 
                 
                                    Linda Wåkerås

Mörker, kyla och långt kvar till våren. För de flesta innebär det 
att fortsätta träningen inomhus. Men orienterarens arena ligger 
utomhus och det är svårt att ändra på. Är vi ett tjurskalligt släkte 
som ger oss ut oavsett, eller tvekar även vi för en småregnig 
kall novemberkväll med +3 på termometern? Såklart det finns 
en tvekan! Men som alltid är det värst i början. När man väl 
fått upp värmen, plurrat i första mossen och regnet inte gör så 
mycket längre så känns det faktiskt lite lättare. Och efteråt är 
det fantastiskt skönt, tro det eller ej! Men man ska ju ta sig i 
kragen och få på sig träningskläderna också… Det är ju liksom 
steg ett! Men tänk alla som faktiskt ger sig i väg ut i dåligt väder 
utrustade med världens tålamod och förhoppningsvis bra kläder.

Naturpasset
Nu är det slutletat efter Naturpass-kontroller för i år, eftersom de inte sitter kvar i skogen längre…

De som lämnat in startkorten har hittat dem och vi hoppas att övriga som köpt passen har gjort det också, 
åtminstone några!

I år var det extra lyxigt. Man fick med sig 2 kartblad, ett från Rydboholm och ett från Viskafors. 
Är övertygad att de kommer till användning även fortsättningsvis till 
olika ändamål. 

Stort	grattis	säger	vi	till	vinnarna	Claes	Persson	och	
Lena Keränen!

Lenas motivering till det bästa med Naturpasset gillar vi: 
”Det är så himla roligt att orientera. På hemmaplan är ett plus. 
Tack för i år” 

//Åke och Tobias
RSK orientering
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En ögonblicksbild....

- Pappa, res på dig! Varför ligger du där? Är du så trött?
Vi kan bara spekulera i vad Jonathan säger till sin pappa Urban 
Ringström, men kanske något i den stilen. Bilden togs efter spurten 
i downhill på O-event i Borås den 12 november. Sektionens egen 
paparazzi var påpassligt framme med kameran.   
    
       LindaFo
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Truppen från RSK som ställde upp 
när KM- dag skulle avgöras vid 
Ymerstugan en kväll i augusti.

Det blev en äventyrlig kväll då 
det samtidigt som vi tävlade var 
full aktivitet på discgolfbanan som 
korsades ett flertal gånger. 
Vissa var nöjda över sina 
orienteringsresultat medans andra 
skyllde på flygande discar. 

Bra jobbat allihop!  
    
  Frida Eriksson

KM-dag
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... att RSK OL finns både på Instagram och Facebook? Följ 
oss och ta del av stort som smått!’

Du hittar oss under ”Rydboholms SK Orientering”.

Du vet väl...



13

Information från RSK OL ”Spår och leder”

Åke Johansson  och Inge Torpås 
återställer tavlan

OL-sektionens årliga arbetsdag 24 september.

Vår årliga arbetsdag genomfördes med ett femtontal medlemmar under hösten. Vi hade sökt pengar från 
Borås kommuns fond ”Medel för lokal utveckling”. Ansökan bifölls och målsättningen för bidraget var att 
bygga nya spångar på vår 5-kilometersslinga. Med allsköns verktyg tog sig gänget an arbetet. Det gällde 
att förbättra på de ställen där övergångar var dåliga och våta. Uppdelning av gruppen gjordes i tre gäng 
med spångbygge på de mest utsatta bitarna av 5-kilometaren. En mindre grupp fick bättra på märkning av 
spåret som blivit dålig. 

Nu ligger det rejäla spångar av tryckt virke som är försedda med halksäkert nät. Hoppas att alla 
spårnyttjare nu blir nöjda. Inför nästa år hoppas vi kunna få bidraget på nytt och fortsätta med att förbättra 
spåren. Trots bidrag har sektionen lagt till medel för att färdigställa det hela. Efter att gemensamt lagt ned 
cirka 90 timmars arbete avslutades det hela med korvgrillning och eftersnack. En lyckad arbetsdag med ett 
gott gäng enligt Åke Johansson.
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Vandalisering av Spårtavla vid Storsjögården

Hösten har inletts med en tråkig start vid Storsjögården. 
Efter att vi varit förskonade från större skadegörelser har 
det nu tyvärr hänt. Först har man slagit sönder fönsterrutor
i själva stugan vid två tillfällen. Efter detta har man vid ett
senare tillfälle krossat vår spårtavla. Spårtavlan som har 
suttit på sin plats i många år har OL:s spår- och leder-
grupp nu återställt. Tur att det finns händiga killar i gänget 
som nu även uppdaterat tavlan och lagt ned en hel del 
arbete på det hela. Nu hoppas vi att det hela skall vara i 
fred och att alla värdesätter allt ideellt arbete som görs.  Linda
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Innebandyn
Timmy Boersma är uttagen till Västergötlands lag för pojkar födda 
2006 som ska spela distriktslags-SM den 5-8 januari. 
Efter en lång uttagningsprocess under våren och hösten med från 
början ett 80-tal spelare, har han kommit med i den sluttrupp på 20 
spelare som ska åka till Nyköping där de möter Norrbotten, Örebro och 
Västmanland i gruppspelet. De två bästa går vidare och spelar om 
medaljerna.

Innan SM spelar sluttruppen flera träningsmatcher mot andra distrikt 
och har dessutom några läger och separata träningar för att göra laget 
redo. Timmy är den enda spelaren från Sjuhärad som är med i laget.

      Lotta Knuthson
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Timmy Boersma

Innebandyskolan äntligen igång!
Nu har innebandyskolan äntligen 
kört igång för killar och tjejer 
födda 2015-2016. 

Vid senaste tillfället var 15 glada 
barn på plats! Riktigt roligt tycker 
vi.

Vi hoppas att fler barn vill testa 
på, så alla födda 2015-2016 är 
hjärtligt välkomna på söndagar 
kl. 12.30-13.30 i Stora 
Idrottshallen i Viskafors.  
     
  Anette Krii
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Pantamera
27 november och årets sista insamling av pantamera blev 22 säckar. Jag vill tacka alla som lämnar, hjälper 
till att sortera och köra panten till Willys. 

Pantamera är väldigt viktig för vår innebandysektion och jag hoppas nästa år blir ännu bättre. Vi vill  kunna 
hålla låga aktivitetsavgifter för alla ska ha råd att idrotta. 

Så drick gott över jul och glöm inte inte nästa insamling som är 22 januari. 

Tusen tack för allas insats. 

Mia Martinsson /styrelsen 
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Detta är ett nystartat lag som tränat i ca 2 månader nu. Vi är 13 glada tjejer just nu men vill gärna bli fler. 

Vi tränar på måndagar kl. 17.30-18.45 i Stora Idrottshallen Viskafors .

När man spelar innebandy behöver man ha glasögon (finns att köpa i sportaffärer) samt inomhusskor & 
vattenflaska. Vi har en del klubbor att låna ut om man inte har en egen. 

Vi som tränar laget heter Emelie, Lotta och Elin. 

Varmt välkomna att bli en del i vårt lag! 

Vid frågor kontakta gärna Emelie 0737-308 212

emsy.persson@gmail.com 

Innebandy för tjejer födda 2013-2014



Gymnastiken
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Nyss pratade vi om att halva terminen redan gått och nu är det bara 3 veckor kvar. Att en termin kan gå 
så fort. Det är dags att börja planera för julavslutning v 50 vi dammar av några gamla jullåtar och kanske 
någon ny och så äter vi pepparkakor och dricker lite must. 

Vi tänkte att pröva att göra en träningsjulkalender så om du inte redan följer den så leta upp evenemanget 
på instagram ”rskgympa” eller via vår sida på facebooksida  ”Rydboholms sportklubb gymnastik”.  En 
övning varje dag, lite med glimten i ögat - det ska vara roligt att träna (också).

I somras fick vi i gymnastiksektionen en förfrågan om att vara med på Viskaforsbygdens trivseldag 10 
september	och	köra	ett	styrkepass	vid	utegymmet	vilket	vi	alla	tyckte	var	jättekul.	Cajsa	och	Sara	satte	
ihop ett Tabata pass. Tyvärr var utegymmet inte färdigt så vi fick ändra om lite i passet. Vi hängde där och 
väntade på alla träningssugna, men inte blev det någon rusning för att testa passet. Endast Saras son 
och Frida som hade bokat oss kom och testade. Men det kunde blivit bra och vi var laddade.

Vi ses igen v 3 med nya krafter och ny energi. 
 
Som tidigare planerar vi köra: 

Måndagar medelpass 19 – 20 i idrottshallen

Onsdagar styrkepass 19 – 20 i idrottshallen 

Tisdagar vattengympa 18 - 19 Viskaforsskolans bassäng här krävs föranmälan, kontakta Anita på kansliet.

        Från oss alla till er alla
         En riktig god jul.
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Vi hängde vid utegymmet



Fotbollen
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Inomhusträningar med Emil Jylhänlahti
Under två träningspass i november fick vi hjälp utav bolltrollaren och föreläsaren Emil Jylhänlahti som för 
våra yngsta lag som tränar inomhusfotboll lärde ut tips och trix för att bli en bättre fotbollsspelare.

Teknikträning blandat med trixshow och streetfotbollsutmaning stod på schemat.

Emil pratar inte bara om fotboll utan tar även upp viktiga ämnen så som vikten av att vara en bra kompis 
och lagkamrat, att känna tillhörighet och göra något meningsfullt tillsammans med sina kompisar och att 
våga tro på sig själv.

Viljan och engagemanget från de 70 killarna och tjejerna som deltog i dessa träningar var det sannerligen 
inget fel på och att Emil är populär gick inte att ta miste på då kön för att ta kort tillsammans med sin nya 
idol ringlade sig lång.

Dessa killar och tjejer är RSK:s framtid, låt oss alla hjälpa dom att nå sina mål stora som små.

Tack till Emil, våra ledare samt alla barn som gjorde detta till en fantastisk kickoff på inomhussäsongen.

            /Styrelsen
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Hushålls- och toapapper
Tack till alla er som köpte papper och till er starka hjältar som hjälpte till att bära in det! 
             Jenny

Uthyrning av klubblokalen på SE-vallen
Nu finns det möjlighet att hyra klubblokalen:

- Uthyrning tillämpas endast för juridiska      
  organisationer.  
  Privatpersoner hänvisas till Storsjögården. 

- Uthyrningstid: Måndag-fredag 17:00 - 23:00. 

- Hyreskostnad: 200 kr per uthyrningstillfälle. 

- Lokalen har TV-apparat och Wi-fi. 

- Kaffebryggare och kaffeservis finns. 
 
- Alkoholförtäring är ej tillåten i lokalen eller    
  angränsande utrymmen. 

- Bokning av lokalen och administration av    
  passagesystem sker genom RSK kansli.   
 
  Mail: kansliet@rydboholmssk.se 
  Tel: 033-29 11 70. 



 
  Tack för ditt stöd! 
 

 

Dina val gör skillnad!
 
Vi vet vilka som vinner när du spelar hos oss. Tack vare dig och alla andra som valt favoritförening att 
stötta via Gräsroten, kan vi nu dela ut 35 miljoner kronor till ungdomsidrotten i Sverige. 8 567 föreningar 
inom 73 olika idrotter tar del av årets utbetalning.

Vi tackar för ditt stöd 
Rydboholms SK
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Som registrerad spelare hos Svenska Spel kan du vara med och 
påverka vilka som får dela på pengarna. Anslut till Rydboholms 
Sportklubb på svenskaspel.se/grasroten eller hos ditt spelombud 
nästa gång du spelar. 

I år har RSK erhållit 16 847 kronor.

Spelar du för mycket? Ring stödlinjen 020 - 81 91 00, stodlinjen.se

är med och delar
på 50 miljoner!

Vår förening är ansluten till Svenska Spels satsning Gräsroten. 
Det unika med denna satsning är att alla som spelar hos Svenska Spel 

är med och bestämmer till vilka föreningar pengarna ska gå. 

Välj oss nästa gång du spelar hos Svenska Spel. 
Då är vi med och delar på pengarna. 

Du gör det i din spelbutik, på svenskaspel.se/grasroten eller 
genom att ringa Svenska Spels Kundservice på 0770-11 11 11. 

Tack för ditt stöd!

Stöd oss när du spelar hos Svenska Spel.

SvS_Gräsroten_föreningsmtr_Affisch_A3_ifyll.indd   1 2016-06-21   16:11
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Grattis
80 år 70 år
22 jan Yvonne Blomqvist 19 dec Göran Milke 
23 feb Bengt-Göran Andersson 14 feb Monica Flodin    
  15 feb Mikael Linden  

60 år 50 år
15 feb Johan Eliasson 6 jan Magnus Lennartsson 
26 feb Lena Thuresson 12 feb Andreas Ahagen 
  16 mar Peter Mertala 

 40 år 30 år
11	feb	 Carl-Johan	Karlsson	 3	jan	 Simon	Björnstad 
7 mar Peter Mossberg  
9 mar Viktor Åberg  

20 år 
 
15 jan Robin Hall 
22 feb Anton Ahagen 
25	feb	 Carl	Erikson

Ett fyrfaldigt hurra 
för dessa!

PS. Ni som står på ”tur” att fylla år och inte vill bli omnämnd på 
detta sätt, hör av er till kansliet.    red.
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Kvartalets Kluring som är konstruerad av Jan-Åke Nygren.

Först	rätta	inlämnade	dragna	svar	(det	räcker	med	bara	svaret)	belönas	med	1/2	kg	kaffe	som	sponsras	av	
Jan-Åke.

Svaren kan meilas till kansliet, kansliet@rydboholmssk.se eller lämnas på telefon till kansliet, 033-29 11 70 
senast 2 januari. 
Lösningen redovisas i Raketen 1-2023.

Kvartalets Kluring

Kluring 4-2022
Brolle; Pära och Åke gick nyligen tillsammans RSK:s tipspromenad en söndag. 
Tipspromenadens frågor som är 12 stycken komponerades av Jan-Åke Nygren 
där fråga 12 alltid handlar om trav som ingen förväntas klara, vilket givetvis 
ingen av grabbarna gjorde. 

Kupongerna rättades av Gert. 

Brolle hade flest rätt och slog Pära med lika mycket som Pära slog Åke. 
Tillsammans hade de 30 rätt. 

Hur många rätt hade Brolle?

Åke
Pära

Brolle

Rätt lösning Kluring 3-2022
Päras	fart	är	66	km/h.
Brolles	fart	är	30	km/h	lägre	=	66-30	=	36	km/h.
Brolles	kör	med	farten	36	km/h	i	en	timma	=	1*36	=	36	km
Päras	väg	är	30	km	längre	än	Brolles	väg	=	36+30	=	66km.
Brolles	väg	tillsammans	med	Päras	väg	=	36+66	=	102	km
 
Grabbarnas	väg	är	116	km.	Då	blir	Åkes	väg	=	116	-102	=	14	km

Svar: Åke har 14 km till Stora Barrsjön

      Vinnare Kluring 3-2022 var Stefan Eklund, BT

Gert
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